



Version 4.28.02

Release notes [EN]

Fixed: The communication issue with the iCT250 pin pad has been resolved.

Fixed: Fixed issue with inventory added via supplier purchase that could not be found when searching in the inventory module

Fixed: Fixed bug where repairs and orders were still active after their finalization.

Fixed: Fixed issue when finalizing a supplier purchase where qty to receive was not displayed.

Fixed: Fixed a bug when displaying the list of product with active price change only.

Fixed: Fixed bug when doing a kit disassembly.

Notes de version [FR]

Correction: Le problème de communication avec le TPV iCT250 Moneris a été résolu.

Correction: Correction d'un problème avec l'inventaire ajouté par un achat fournisseur faisant en sorte que l'inventaire n'était pas trouvable avec la recherche du module inventaire.

Correction: Correction d'un bug où les réparations et commandes restaient actives après leurs finalisation.

Correction: Correction d'un problème avec la finalisation d'un achat fournisseur où la quantité à recevoir n'était pas affichée.

Correction: Correction d'un bug lors de l'affichage de la liste de produit avec changement de prix actif seulement.

Correction: Correction d'un bug lors du désassemblage de kit.